
Zapi s n i c a  
z 1 .  zasadnutia Vedeckej rady Ustavu merania Slovenskej akademie vied, v. v. i. 

( d'alej aj , Vedecka rada") c. 1 zo dna 26. januara 2022 

Pritomni: J. Mallka, I. Frollo, M. Hain, M. Chvostekova, J. Lapin, J. Markovic, Y. Smiesko, A. 
Satka, J. Svehlikova 

Ospravedlneni: -

Prizvani: M. Tysler, Y. Witkovsky 

Program zasadnutia: 

1. Schvalenie aktualizovaneho rokovacieho poriadku YR UM SAY, v. v. i. 
2. Schval'ovanie spravy o cinnosti UM SAY za rok 2021. 

3. Rozne 

Zasadnutie YR UM SAY, v. V. i. otvoril predseda YR Jan Mallka a zazelal pritomnym uspesny 
novy rok. Bolo to prve zasadnutie Yedeckej rady UM SAY ako verejnej vyskumnej institucie, 
ktorou sa stala s uCinnost'ou od 1.1.2022. 

1. Schvalenie aktualizovaneho rokovacieho poriadku VR UM SAV, v. v. i. 
Povodny rokovaci poriadok bol schvaleny 8.4.2021 po zvoleni novej YR. Novy rokovaci poriadok 
bol doplneny o moznost' online rokovania a bol jednomysel'ne schvaleny. 

2. Schval'ovanie spravy o cinnosti UM SAV za rok 2021. 

Riaditel' UM Y. Witkovsky predstavil najdolezitejsie body spravy v prezentacii, kton:i bude 
vychodiskom aj pre akreditacne hodnotenie, ktore bude v r. 2022. Pri niektorych ukazovatel'och 
bol porovnany vyvoj a trendy pocas celeho akreditacneho obdobia 2016 - 2021. 

Nova pravna forma V. v. i. dava ustavu nove moznosti posilnovat' spolupracu s praxou. 
Y diskusii ku sprave neboli zasadne pripomienky. Y d'alSej diskusii sa clenovia YR vyjadrili aj 
k inym aspektom vedeckej prace. 

M. Markovic- spolupnica s praxou rna svoje specifika, podnikatel'ske subjekty preferuju kratke 
terminy na vyriesenie ich problemu. Bol diskutovany aj podnet pre APYY, kde by bolo potrebne 
pri dvoch vel'mi rozdielnych posudkoch vyziadat' treti. 
Y. Smiesko - odporucal najst' rovnovahu medzi spolupracou s praxou a skutocnym vedeckym 
vyskumom. 
J. Lapin- rna tie:Z skusenost' so spolupracami s praxou, kde su vyzadovane vel'mi kratke terminy. 
M. Hain- v Oddeleni optoelektronickych meracich metod maju podobne skusenosti. 
Y. Witkovsky- ustav prevzal od okt6bra 2021 pod svoju spravu NMR spektrometer SISCO, ktory 
je v Univerzitnej nemocnici Bratislava na Kramaroch. 
YR schvalila text zaverecnej spravy s pripomienkami jednomysel'ne. 

3. Rozne. 
- Riaditel' Y. Witkovsky oboznamil clenov YR s vytvorenim Dozomej rady pre UM SAY 

v zlozeni: Ing. Ivana Budinska, PhD. (interny clen), Ing. Romana Jurkiewiczova (clen), Doc. 
Ing. Mikulas Bittera, PhD. (externy clen). 

- Spravna rada UM bola zvolena 20.1.2022 a jej prvou ulohou je navrh a schvalenie vnutornych 
predpisov po vyjadreni od Yedeckej rady a od Dozornej rady UM SAY, v. v. i .. Schvalenie 
vsetkych dokumentov treba ukoncit' do konca marca. 



- J. Maiika informoval, ze tieto hlasovania sa uskutocnia pre rollam. 
- M. Chvostekova navrhla naj lepsie vysledky UM odprezentovat' pred koncorocnym zasadnutim 

VR na celoustavnom seminari- v novembri pred schval'ovanim. Podporila moznost' prihlasit' 
aj viae vysledkov z jedneho oddelenia do najvyznamnejsich vysledkov. 

- J. Manka vysvetlil, ze pri hlasovani o najvyznamnejsom vysledku sa zohl'adnuje aj cirkulacia 
vysledkov, a by sa prezentovala eel a skala zamerania UM. 

- J. Lapin uviedol, ze aj na UMMS tid zohl'adnuju predstavenie celeho zaberu ustavu. 
- M. Hain podporil navrh celoustavnych seminarov, ktore by poskytli vzajomnu informovanost' 

o praci medzi oddeleniami. 
- v. Witkovsky informoval 0 stranke ,Vybrane vysledky" na web stranke UM, kde je mozne 

hned' po uspesnej publikacii zverejnit' dosiahnuty vysledok. Vyzval pracovnikov UM 
k aktivnej spolupraci v tomto smere. 

Uznesenie c. 112022 

VR UM SAV, v. v. i. schvalila svoj rokovaci poriadok 

Uznesenie c. 2/2022 

VR UM SAV, v. v. i. schvalila jednomysel'ne Spravu o Cinnosti UM SAV za rok 2021 s drobnymi 
pripomienkami. 

V Bratislave, 26.01.2022. 

Zapisala: J. Svehlikova 
Overil: J. Manka. 

Jan Manka, predseda VR UM SAY 




